

华灿光电股份有限公司 2021年半年度报告摘要

一、重要提示
(1) 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担个别及连带责任。

(2) 本半年度报告摘要来自半年度报告全文，为全面了解本公司的经营成果、财务状况及未来发展规划，投资者应当到证监会指定媒体仔细阅读半年度报告全文。

(3) 所有董事均已出席了审议本报告的董事会会议。
(4) 除下述审计意见提示外
□ 适用 √ 不适用
二、公司基本情况

Table with 4 columns: Item Name, Stock Exchange, Document Code, and Document Title. Includes company name, listing location, and key documents like the annual report and articles of association.

Table with 4 columns: Item, This Period, Last Period, and Change from Last Period. Shows financial metrics like operating income, profit, and cash flow in million RMB.

Table with 3 columns: Item, This Period, and Last Period. Shows the number of shares and percentages for different types of shareholders.

公司是否具有表决权差异安排
□ 适用 √ 不适用
4. 控股股东或实际控制人变更情况
控股股东报告期内变更
□ 适用 √ 不适用

武汉华中数控股份有限公司 2021年半年度报告摘要

一、重要提示
本半年度报告摘要来自半年度报告全文，为全面了解本公司的经营成果、财务状况及未来发展规划，投资者应当到证监会指定媒体仔细阅读半年度报告全文。

非标准审计意见提示
□ 适用 √ 不适用
董事会审议的报告期普通股利润分配预案或公积金转增股本预案
□ 适用 √ 不适用

Table with 4 columns: Item, This Period, Last Period, and Change from Last Period. Shows financial metrics for Wuhan Huazhong CNC.

Table with 3 columns: Item, This Period, and Last Period. Shows shareholder distribution and percentages.

Table with 4 columns: Item, This Period, Last Period, and Change from Last Period. Shows financial and operational data for Wuhan Huazhong CNC.

Table with 3 columns: Item, This Period, and Last Period. Shows shareholder details for Wuhan Huazhong CNC.

公司是否具有表决权差异安排
□ 适用 √ 不适用
4. 控股股东或实际控制人变更情况
控股股东报告期内变更
□ 适用 √ 不适用

上海霍普建筑设计事务所股份有限公司 2021年半年度报告摘要

一、重要提示
本半年度报告摘要来自半年度报告全文，为全面了解本公司的经营成果、财务状况及未来发展规划，投资者应当到证监会指定媒体仔细阅读半年度报告全文。

除下列董事外，其他董事亲自出席了审议本次半年报的董事会会议
□ 适用 √ 不适用
非标准审计意见提示
□ 适用 √ 不适用
董事会审议的报告期普通股利润分配预案或公积金转增股本预案
□ 适用 √ 不适用

Table with 4 columns: Item Name, Stock Exchange, Document Code, and Document Title. Includes company name, listing location, and key documents.

Table with 4 columns: Item, This Period, Last Period, and Change from Last Period. Shows financial metrics for Shanghai Hopu Architecture.

Table with 3 columns: Item, This Period, and Last Period. Shows shareholder distribution and percentages.

公司是否具有表决权差异安排
□ 适用 √ 不适用
4. 控股股东或实际控制人变更情况
控股股东报告期内变更
□ 适用 √ 不适用

广东派生智能科技股份有限公司 2021年半年度报告摘要

一、重要提示
本半年度报告摘要来自半年度报告全文，为全面了解本公司的经营成果、财务状况及未来发展规划，投资者应当到证监会指定媒体仔细阅读半年度报告全文。

非标准审计意见提示
□ 适用 √ 不适用
董事会审议的报告期普通股利润分配预案或公积金转增股本预案
□ 适用 √ 不适用

Table with 4 columns: Item Name, Stock Exchange, Document Code, and Document Title. Includes company name, listing location, and key documents.

Table with 4 columns: Item, This Period, Last Period, and Change from Last Period. Shows financial metrics for Guangdong Paimon AI.

Table with 3 columns: Item, This Period, and Last Period. Shows shareholder distribution and percentages.

公司是否具有表决权差异安排
□ 适用 √ 不适用
4. 控股股东或实际控制人变更情况
控股股东报告期内变更
□ 适用 √ 不适用

常州强力电子新材料股份有限公司 2021年半年度报告摘要

一、重要提示
本半年度报告摘要来自半年度报告全文，为全面了解本公司的经营成果、财务状况及未来发展规划，投资者应当到证监会指定媒体仔细阅读半年度报告全文。

除下列董事外，其他董事亲自出席了审议本次半年报的董事会会议
□ 适用 √ 不适用
非标准审计意见提示
□ 适用 √ 不适用

Table with 4 columns: Item Name, Stock Exchange, Document Code, and Document Title. Includes company name, listing location, and key documents.

Table with 4 columns: Item, This Period, Last Period, and Change from Last Period. Shows financial metrics for Changzhou Qiangli Electronics.

Table with 3 columns: Item, This Period, and Last Period. Shows shareholder distribution and percentages.

福建万辰生物科技有限公司 2021年半年度报告摘要

一、重要提示
本半年度报告摘要来自半年度报告全文，为全面了解本公司的经营成果、财务状况及未来发展规划，投资者应当到证监会指定媒体仔细阅读半年度报告全文。

除下列董事外，其他董事亲自出席了审议本次半年报的董事会会议
□ 适用 √ 不适用
非标准审计意见提示
□ 适用 √ 不适用

Table with 4 columns: Item Name, Stock Exchange, Document Code, and Document Title. Includes company name, listing location, and key documents.

Table with 4 columns: Item, This Period, Last Period, and Change from Last Period. Shows financial metrics for Fujian Wanchen Biotech.

Table with 3 columns: Item, This Period, and Last Period. Shows shareholder distribution and percentages.

公司是否具有表决权差异安排
□ 适用 √ 不适用
4. 控股股东或实际控制人变更情况
控股股东报告期内变更
□ 适用 √ 不适用